
 

 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Artura Czaplińskiego 
w sprawie możliwej likwidacji Kina Atlantic w Warszawie 

Odpowiadając na interpelację Pana Radnego z dnia 5 września 2020 r., która wpłynęła do Urzędu  
Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w dniu 7 września 2020 r. uprzejmie informuję, 
że spółka Max-Film S.A. nie planuje likwidacji kina Atlantic w Warszawie. 

W związku z zakończeniem z dniem 31.12.2020 roku umowy dzierżawy, Spółka prowadzi obecnie 
działania mające na celu przejęcie prowadzenia kina od dotychczasowego operatora. 


